
PROTOKÓŁ Nr 7/11

z posiedzenia Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich 
Rady Gminy Mielnik w dniu 20 września 2011r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Adam Tobota - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół

Obradom Komisji przewodniczyła Pani Maria Boguszewska – Przewodnicząca Komisji 
ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Informacja o organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych i 

wakacji letnich.
2. Informacja  Kierownika  Ośrodka  Zdrowia  w  Mielniku  o  realizacji  uchwały  Rady 

Gminy w sprawie programu zdrowotnego na rok 2010.
3. Sprawozdanie  ze współpracy z organizacjami  pozarządowymi  w zakresie  wspólnie 

podjętych zadań promocyjnych w 2011r.
4. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Mielniku przedstawiła  informację  o  organizacji 
wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych i wakacji letnich. 

(w zał. na str...........prot.)

Komisja Rady przyjęła do wiadomości informację o organizacji wypoczynku dzieci i 
młodzieży w okresie ferii zimowych i wakacji letnich. 

Do punktu 2.

Pan Sekretarz  Gminy przedstawił  sprawozdanie  z  realizacji  “Profilaktycznego programu 
zdrowotnego dla mieszkańców gminy Mielnik na lata 2009-2014” w 2010r.

(w zał. na str............prot.)
Poinformował,  że w roku bieżącym złożono już zamówienie na 100 szczepionek przeciw 
grypie, są to szczepionki VAXIGRIP i IDflu (zapotrzebowanie jest na 200 szczepionek).
Zakupilismy także 17 szczepionek przeciwko rakowi szyjki macicy po 200zł. za sztukę oraz 
20 szt.szczepionek przeciwko pneumokokom.

Pani Maria Boguszewska zapytała, dlaczego w 2010r. nie realizowano szczepień przeciw 
pneumokokom.
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Pan Sekretarz Gminy wyjaśnił, że zbyt późno ten program został wprowadzony do realizacji 
i dlatego nie realizowano tych szczepień w 2010r.
Poinformował,  że  obecnie  sam  się  zajmuje  programami  profilaktycznymi,  ponieważ 
pracownica, która miała to w zakresie obowiązków, jest na wypowiedzeniu.

Pan Wójt poinformował,  że szczepionki obejmują wszystkich mieszkańcow gminy,  to się 
jednak zapewne zmieni,  ponieważ ponosimy duże koszty utrzymania  Ośrodka Zdrowia w 
Mielniku.

Pan Zbigniew Jonio zaproponował,  aby zorganizować spotkanie  z  mieszkańcami  Gminy 
Mielnik w celu przekonania ich do zapisania się do Ośrodka Zdrowia w Mielniku.

Komisj  Rady przyjęła  do  wiadomości  sprawozdanie  z  realizacji  “Profilaktycznego 
programu zdrowotnego dla mieszkańców gminy Mielnik na lata 2009-2014” w 2010r.

Do punktu 3.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  sprawozdanie  ze  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi w zakresie współnie podjętych zadań promocyjnych w 2011 roku.

(w zał. na str............prot.)

Komisja Rady przyjęła do wiadomości sprawozdanie ze współpracy z organizacjami 
pozarządowymi w zakresie współnie podjętych zadań promocyjnych w 2011 roku.

Do punktu 4.

W sprawach różnych radni nie zabierali głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska 

Przewodnicząca Komisji

                                                                                                  Maria Boguszewska


	PROTOKÓŁ Nr 7/11
	Protokołowała:
	                                                                                                  Maria Boguszewska



